

**THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION.**

**IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE**

26 January 2018

Dear Shareholder,

**Change of Address of Aberdeen International Fund Managers Limited**

With effect from 29 January 2018, the principal place of business of Aberdeen International Fund Managers Limited, the Global Distributor, the Investment Manager and the Hong Kong Representative of Aberdeen Global, will be changed to 30<sup>th</sup> Floor, LHT Tower, 31 Queen's Road Central, Hong Kong. Despite the aforesaid change of office address, the telephone number and the facsimile number of Aberdeen International Fund Managers Limited will remain unchanged.

If you have any questions or would like any further information please contact us at Aberdeen International Fund Managers Limited whose office is at Suites 1601 and 1609-1610, Chater House, 8 Connaught Road Central, Hong Kong before 29 January 2018, Tel. +852 2103 4700. On or after 29 January 2018, please contact us at Aberdeen International Fund Managers Limited whose office address is 30<sup>th</sup> Floor, LHT Tower, 31 Queen's Road Central, Hong Kong, Tel. +852 2103 4700.

Yours faithfully,



Gary Marshall  
For and on behalf of  
the Board of Directors - Aberdeen Global Services S.A.

**Aberdeen Global Services S.A.**

35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
Tel: 00 352 2643 3000 Fax: 00 352 2643 3097 [aberdeen-asset.com](http://aberdeen-asset.com)

Authorised and regulated by the CSSF Luxembourg.  
Registered in Luxembourg No. B120637

此乃要件，請即處理。  
如有疑問，請徵詢專業意見

2018年1月26日

親愛的股東：

安本國際基金管理有限公司地址變更

自2018年1月29日起，安本環球的全球經銷人、投資經理兼香港代表安本國際基金管理有限公司的主要營業地點將更改為香港中環皇后大道中31號陸海通大廈30樓。雖然辦公地址作出更改，但安本國際基金管理有限公司的電話號碼及傳真號碼將維持不變。

如您在2018年1月29日之前有任何疑問或欲獲取任何其他資料，請在安本國際基金管理有限公司（辦事處地址為香港中環干諾道中8號遮打大廈1601及1609-1610室，電話：+852 2103 4700），與我們聯絡。於2018年1月29日或之後，請在安本國際基金管理有限公司（辦事處地址為香港中環皇后大道中31號陸海通大廈30樓，電話：+852 2103 4700），與我們聯絡。

此致



**Gary Marshall**  
為及代表  
Aberdeen Global Services S.A. 董事會